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у своiй депутатськiй дiяльностi протягом звiтного перiоду керувався
констиryцiею Украiъи, Кодексами та Законами Украiни, iншими нормативно-
правовими актами, а також принципами чесностi, поваги до виборцiв,
пiдтримки незахищених верст цромади.

OcHoBHi напрямки моеi депутатськоi дiяльностi - це захист прав та iHTepeciB
жителiв Кегичiвськоi громади, зокрепtа Андрiiвського старостинського округу.

ВiдповiДно дО рiшеннЯ V cecii селищнОТ радИ VIII скликання мене було
обрано заступником голови постiйноi KoMicii з питань Регламенry,
забезпечення, охорони та захисту прав людини i громадянина, законностi
|ромадського порядку, депутатськоi дiяльностi та етики, розвитку мiсцевого
самоврядування.

Bci питання, щО розгляд€lлися на засiданнях KoMicii, вирiшувалися
колегiально i вчасно, у вiдповiдностi з нормативними вимогами.

протягом звiтного перiоду брав участь в роботi 90% проведених пленарних
засiданнях сесiй Кегичiвськоi селищноi Ради та засiданнях постiйноi koMicii.
Попередньо ознайомлювався з питаннями, що виносилися на засiдання,
долучався до ix обговорення. Ухвалюючи рiшення вiдповiдно до чинного
законодавства, завжди враховував Д}мку виборцiв. з рiшеннями сесiй, по
можливостi, знайомив cBoik односельцiв.

як депутат селищноi ради, постiйно спiлкувався з виборцями) проводив
прийоми громадян, отримував звернення в уснiй формi, на якi своечасно
реагував i сприяв ik позитивному вирiшенню. Це, здебiльшого, вирiшення
правових, земельних питань, матерiальноi пiдтримки на лiкування, для
полiпшення побутових умов, надання транспорту тощо. Надавав фiнансову
пiдтримку на потреби перемiщеним особам, якi тимчасово проживають на
територii АндрiiЪського старостинського округу. Приймав участь у благодiйних
заходах нашоi громади.

щорiчно звiтував перед вlлборцямr., npo свою роботу пiд час органiзованих

БРаВ УЧаСТЬ У сУботниках по благоустрою селища Кегичiвка та села
АндрiiЪка, висадцi дерев.

Як депутат, плануЮ i в подальшомУ працювати В TicHoMy KoHTaKTi з
виборцями, сприяти вирiшенню ik проблемних питань, пiдтримувати iнiцiативи
Кегичiвськоi громади щодо под.lльшого ii розвитку.
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